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Abstract (en)
The mounting base has fixed sections at the front and rear with support fixings (2,3) and a central platform (1) on which the fixings can be
longitudinally adjusted. The couplings (4) between the supports assure a longitudinal displacement of the supports symmetrically relative to a
transverse axis of the base. There are guides (7,23,8,33) for the fixing supports and stops (5,6) for the supports on the base. The base platform has
a transverse aperture (13) which matches with apertures formed in the fixing supports so that a lug (4) which fits without play in the apertures so that
lateral movement of one support causes symmetrical movement of the other support.

Abstract (fr)
L'embase comprend une plaque de base (1), un support d'élément de fixation avant (2) et un support d'élément de fixation arrière (3) superposés et
guidés sur la plaque de base. Ces supports (2, 3) présentent chacun une lumière oblique (25, 35) se croisant au dessus d'une lumière transversale
(13) de la plaque de base et présentant une symétrie relativement à l'axe longitudinal de l'embase. Dans ces trois lumières est engagé un plot
mobile (4) de telle sorte qu'un déplacement de l'un des supports provoque un déplacement symétrique de l'autre support. L'ensemble est bloqué au
moyen de deux vis (5, 6). La plaque de base peut faire partie du ski. <IMAGE>
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